
 

NOTICE 

POLICE CLEARANCE REQUESTS IN SAUDI ARABIA 

 

TO WHOM IT MAY CONCERN 

Please note that the U.S. Embassy and Consulates General in Saudi Arabia take no 

position on any American citizen seeking a police clearance from the relevant 

Saudi authorities.  Requests for police clearances for American citizens are a 

private matter for the individuals concerned and the local authorities.  According to 

Circular Memo No. 8435 dated 11.01.1439 H [Corresponding  to October 01,2017] 

and issued by the Ministry of Foreign Affairs, U.S. citizens need only present a 

valid passport or valid Saudi residence permit along with their application 

specifying their need for a police clearance.  A letter from the U.S. Embassy is not 

required. 

 

ارــــعـإش  

 

المملكة العربية السعودية من قبل الشرطة في خلو من السوابقطلبات ال  

 

 إلى من يهمه الأمر

 

في طلب  أي إجراءتتخذ  لنفي المملكة العربية السعودية  و قنصلياتهايرجى ملاحظة أن السفارة الأمريكية 

 طلبات .من السلطات السعودية المعنيةخلو من السوابق حصول على تصريح المواطن أميركي يسعى إلى أي 

 .المحلية والسلطات المعنيين للأفراد خاصة مسألة هي الأميركيين للمواطنين الشرطة من خلو من السوابقال

 أصدرتها التيم  و2017بروأكت 01الموافق   هـ 11/01/1439 بتاريخ 8435 رقم ةالتعميمي للمذكرة وفقا  

 أو المفعول ساري سفر جواز إبراز إلى إلا الأمريكيون المواطنون يحتاج لا ، المملكة خارجية وزارة

تعبئة إستمارة طلب الخلو من السوابق وتحديد الغرض من  جانب إلى المفعول ساري ةسعودي إقامة تصريح

.مطلوبا   ليس الامريكية السفارة من خطابال إن.الطلب  


